
PROTOKOLL
från sammanträde i Djurgårdens IF:s styrelse på Stadion 
den 5/9/50.
Närvarande: hela styrelsen

§ 1. Förklarade styrelseordföranden sammanträdet öppnat och tog 
omedelbart upp till diskussion intermezzot mellan fotbolls
sektionen och Stadion i samband, med dagens träning för A-
laget. Utsågs ordf. och sekr. att jämte fotbollssektionens 
representanter diskutera det inträffade med Stadions repre
sentanter Ericsson och Östberg. Efter återkomsten från detta 
möte redogjorde ordf. för vad som avhandlats och beslöts att 
i ett sammanhang till Stadionstyrelsen skriftligen beklaga 
det inträffade och att begära ett sammanträde med Stadion
styrelsen.

§ 2. Fastställdes anslaget till handbollssektionen för arbets
året till kr. 3.500:-

§3. En ansökan från bordtennissektionen om sanktion för en tur
nering till Jugoslavien bordlades i väntan på att sektionen 
skulle insända redovisning från föregående säsong.

§ 4. Frågan om ett allmänt sammanträde för fyllnadsval efter Bengt 
Garpe i styrelsen besvarades med att stadgarna inte krävde 
ett sådant sammanträde.

§ 5. Fastställdes nästa sammanträde till den 18/9 och beslöts att 
i fortsättningen hålla sammanträde varannan måndag.

§ 6. Avslutades sammanträdet.


